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Referat medlemsmöte 19 september 2024 
 

Till mötet kom ca 70 personer 

 

Ordförande Ann-Christin Hagaeus hälsade alla välkomna och gick igenom dagordningen. 

Hon upplyser om att fler personer behövs till olika aktiviteter, 

till exempel, medlemsmöten.  

Det saknas även några mannekänger till uppvisningen den 17 oktober.  

 

Tore Larsson redogjorde för pågående diskussioner om lokalbyte.   

Han gick även igenom de kostnader som föreningen har i dagsläget. Han redogjorde för 

att styrelsen besökt bridgeklubbens lokaler. Det är större lokaler, bra parkering men läget 

är inte lika centralt som Wennerbergsgården. Utrymmesmässigt är Wennerbergsgården 

begränsad och det blir trångt om mer än en aktivitet pågår och det är även svårt att få 

medlemmar till skötseln av trädgården.  

Styrelsen har inte tagit några beslut ännu om lokalfrågan. 

 

Marianne Salén som ansvarig för hemsidan gick igenom hur man finner SPFs hemsida. 

Genomgång hur, vad och var man kan söka information. Kontaktuppgifter till ansvariga 

och genomgång av SPF-appen och dess fördelar. 

 

 
 

Under kaffet underhöll Jimmy Paulsson med sång och musik, det var en blandning av Ted 

Gärdestad, Elvis och Evert Taube m.m. Detta var mycket uppskattat. 

Medlemmarna fick samtidigt skriftligen möjlighet att ge åsikter om och förslag för lokal-

frågan och förslag på resor/utflyktsmål.  

 

 

 

Sammanställt av Mona-Elisa Flodén Hansson 

 


